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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 04 perckor megnyitja. 

Varga Réka elmondja, hogy Szabó Tamás, ELTE HÖK elnöki megbízottja, ezentúl nem fog 

járni az elnökségi ülésekre, ugyanis eddig Fábián Fanni, volt ELTE HÖK elnökhelyettes 

feladatait látta el. Hozzáteszi, hogy Bognár Fanni, ELTE HÖK elnökhelyettes fogja betölteni 

Szabó Tamás szerepét. 

1. Aktualitások 

LEN – Lágymányosi Eötvös Napok 

Bognár Fanni beszámol arról, hogy immár nyilvános a LEN hivatalos eseménye, kéri az 

elnökség segítségét annak népszerűsítésében. Ezzel együtt egyes fellépők is már feltüntetésre 

kerültek, melyek még majd többel is kiegészülnek az idő előrehaladtával. Ezen kívül 

hozzáteszi, hogy sportprogramokkal is várják majd az érdeklődőket a BEAC bevonásával, 

továbbá tervezik szakkollégiumok megkeresését is, amennyiben igényt tartanak a civilfaluba 

való kitelepülésre.  Diczkó Dalma kérdezi, hogy kik lesznek a fellépők. Bognár Fanni válasza, 

hogy Facebook történetben ment ki a LEN profiljáról, továbbá az ELTE HÖK Instagram 

történetben is megtalálják. 

 Adományok és könyvek 

Varga Réka kéri, hogy a háborús menekültek javára gyűjtött adományok mennyiségét jelezzék 

Bognár Fanninak e-mailben, hogy meggyorsíthassák annak központilag szervezett elszállítását, 

ezen kívül azt is kéri, hogy szintén Fanninak jelezzék a könyvtáraikban gyakran kölcsönzött, 

ám kevés példányszámban tartott könyveket is, mivel a könyvtárnak lehetősége támadt egy 

nagyobb beszerzésre, melynek összetételéről első sorban hallgatókat akartak kérdezni.   

 

 Vezetőképző 

Varga Réka elmondja, hogy a tervezett EHÖK vezetőképző Szombathelyen az ELTE Savaria 

Központ épületeiben, ennek köszönhetően nagyobb létszámú tisztségviselőt tud majd vendégül 

látni a rendezvény, a tisztségváltás előtt és után dolgozó kari képviselők is részt tudnak majd 

venni.  Hozzáteszi, hogy ez a rendezvény szervezésében megegyezne a korábban elhalasztott 

őszi vezetőképzővel. Nagymihály Levente kérdezi, hogy lenne-e részvételi díj. Varga Réka 

válasza, hogy 5000 Ft részvételi díjat terveznek. Árva Lúcia Borbála kérdezi, hogy a 

létszámbővítés maximum hány főt takar. Varga Réka válasza, hogy 160 főben gondolkodtak, 

és maximum 300-ig tudják felvinni karonként kétszeres létszámmal tudnak számolni. Takács 

Luca Sára kérdezi, hogy a leutazást egyénileg kell megoldani. Bognár Fanni válasza, hogy 
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még szervezés alatt áll. Varga Réka kiegészíti, hogy a leutazás vonattal vagy busszal fog 

történni.  

 2022/23-as tanév rendje 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a következő őszi félév nem szeptember 6-

án indul, hanem 12-én. Kifejti, hogy az évnyitó 9-én lesz, a szorgalmi időszak december 17-ig 

tart, az őszi szünet október 24-29-ig, valamint két munkanap lesz, ahol az október 31 és 

november 1-jét dolgozzák le. Hozzáteszi, hogy így kijön a 14 szorgalmi hét szünetekkel együtt. 

Elmondja, hogy a vizsgaidőszak december 19-től kezdődik, a tavaszi szorgalmi időszak február 

13-tól május 20-ig tart, a vizsgaidőszak július 8-án fejeződik be. Jeges Viktor Péter kérdezi, 

hogy miért egy héttel később kezdődik. Nagymihály Levente válasza, hogy megkérdezte a 

Tanulmányi Hivatalt, ahol azt válaszolták, hogy többször tervezték az elmúlt években, hogy 

egy héttel később kezdték volna eddig is. Takács Luca Sára hozzáteszi, hogy korábban is így 

volt, hogy egy héttel később kezdődött, ezt most szeretnék visszahozni. 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy az erről szóló előterjesztést elküldi az 

elnökségi listára. 

 

 Kollégiumi fejlesztés 

Varga Réka elmondja, hogy különböző szolgáltatásokra a Minisztérium a jövőben támogatást 

nyújt az egyetemek számára, ami konyhai eszközök beszerzésére fordítható. Kis Zsanett 

elmondja, hogy ezzel kapcsolatban még nem kerültek összegyűjtésre a kollégiumok igényei, de 

a holnapi napon tartandó küldöttgyűlésen erre majd külön napirendi pontot szánnak majd.  

 

 Gólyatáborok 

Varga Réka tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a gólyatáborok szervezése az ELTE 

Szolgáltató Kft.-n (továbbiakban Kft.) keresztül zajlik. 

2. Egyebek 

Diczkó Dalma arról számol be, hogy kari problémaként lépett fel, hogy túl sok hallgatót vettek 

fel az elmúlt években, az oktatói és infrastrukturális kapacitások ezt nem bírják. Kérdezi az 

elnökséget, hogy ezzel kapcsolatban volt-e már valamelyik karon kommunikáció, milyen 

megoldásokat találtak hasonló felvetésekre. Árva Lúcia Borbála válasza, hogy náluk idősebb 

hallgatók tartanak egyes órákat, valamint a kar nagyban támaszkodik a doktorandusz 

hallgatókra is ezzel kapcsolatban. Horváth Sára Tekla válasza, hogy náluk a teremhiányt azzal 

oldják meg, hogy egy másik teremben vetítik élő közvetítéssel, azt az előadást, ahová nem 

fértek be. Diczkó Dalma köszöni a visszajelzést és meg fogja keresni ezeket a karokat, ahonnan 

most hasonló visszajelzéseket kapott.  

Molnár Levente kérdezi, hogy bírálók mikor lesznek kifizetve. Bognár Fanni válasza, hogy 

Németh Tamás Zoltán, az ELTE HÖK informatikai referense folyamatosan készíti a 
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táblázatokat, valakinek már vissza is küldték. Kiegészíti, hogy aki visszakapta a táblázatot, ott 

már a saját kari keretekből kifizethetőek ezek alapján a hallgatók.  

Jeges Viktor Péter elmondja, hogy az egyik oktató egy olyan ötlettel állt elő, hogy legyenek a 

vizsgáknál ún. várólisták, ugyanis sokan leadják, éppen ezért a soron következő hallgató 

bekerülhet a vizsgára.  

Varga Réka kérdezi az elnökség tagjait a tanév rendjével kapcsolatban, hogy az egy héttel 

később kezdődő szorgalmi időszakban ragaszkodnak-e az UNESCO sportnaphoz, mint tanítás 

nélküli naphoz.  

Az elnökség kézfeltartással jelezte egyöntetűen, hogy ragaszkodnak az UNESCO sportnaphoz, 

mint tanítás nélküli naphoz. 

Varga Réka 18 óra 46 perckor lezárja az ülést.  
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